
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 22/22

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 12.12.2022 klo 15.00

Paikka: Lyhty P302

Läsnä: Tiia Hallamaa

Ella Hulanmäki

Heidi Hakamäki

Minea Nirhamo

Emma Kola

Inka Perokorpi

Atte Urama

Siru Kirkelä

Sara Kangassuo

Saara Kaarakainen

Janne Rajamäki

Jimi Rytkönen saapui 15.58.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa avasi kokouksen klo 15.01.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistasta esitettiin poistettavaksi

Kohdasta Viestintä 20.1. Tunnustukset

Kohdasta Viestintä 20.2. Kriisiviestintäsuunnitelma

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi



Kohtaan Toimikuntakuulumiset 5.1. Kulttuurivaliokunta

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Atte Urama ja Emma Kola.

5. Toimikuntien kuulumiset

Kokousta edeltävänä tiistaina 6.1. järjestetty pedagogiset tutkimuskahvit, joihin

osallistunut 4 opiskelijaa. Tutkimuskahveilla ollut ensin erinäisiä alustuksia eri

teemoihin ja tämän jälkeen on jakauduttu ryhmiin työskentelemään.

Muodostettu yhteensä viisi ilmiöryhmää. Toivotaan lisää opiskelijoita osallistumaan,

joten infotaan jäsenistöä viestintäkanavissa tämän viikon aikana.

Keskiviikkona 14.12. pedagoginen toimikunta tapaa aamupalan äärellä.

Opiskelijaedustajat Minea Nirhamo ja Atte Urama osallistuvat aamupalalle.

5.1. Kulttuurivaliokunta

Kulttuurivastaava Heidi Hakamäki ei päässyt osallistumaan kulttuurivaliokunnan

viimeiseen kokoukseen.

Kulttuurivaliokunta lakkaa toimimasta nykyisessä muodossaan ja siirtyy nimen

Kulttuuri- ja tapahtumatyöryhmä alle.

Ylipäätään valiokunnat muuttavat tulevana vuonna muotoaan kokouksista sektoreiden

kehittämispaikoiksi. Tarkoituksena on edistää keskustelevampaa otetta ja yhdessä

kehittämistä.



Näemme tämän hyvänä erityisesti poikkitieteellisyyden kannalta.

6. Hallinto

Puheenjohtajisto kokoustanut aiemmin päivällä ennen kokousta. Vuosikellon mukaan

toiminta on edennyt hyvällä mallilla. Puheenjohtajisto laittaa hallituksen

Telegram-ryhmässä muistutusta muistettavista loppuvuoden asioista.

6.1.Kasviston siivoustalkoot

Kasvistolla käyty siivoamassa. Hyllyjen järjestelyä varten ostetaan laatikoita.

On suunniteltu kansioiden skannausta digitaaliseen muotoon, jotta kansiot eivät veisi

niin paljon hyllytilaa.

Hyllyihin saatu tilaa myös viemällä osa kirjoista Ruusulaan. Myös Ruusula aiotaan

siivota.

JYYn ainejärjestötilaa koskevaan kyselyyn oli tullut hyvin vastauksia, toivotaan

JYYltä reagointia palautteeseen.

6.2. 2023 hallituksen perehdytys

Yksi tulevan vuoden hallituslainen joutui olemaan poissa henkilökohtaisista syistä.

14.-15.1. varattu Korpilahdelta mökki tulevan vuoden hallituksen toiselle

ryhmäytymiselle. Mökin hinnaksi tuli 525 €.

Perehdytykset ovat olleet ennen pestikohtaisia. Nyt perehdytys järjestettiin ryhmissä.

Perehdytyksessä oli yhteinen aloitus ja lopetus sekä välissä jakautuminen kahteen

ryhmään. Toinen ryhmä on tapahtuma- ja yhteistyöpainotteinen ja toinen taas

painottuu edunvalvonnallisiin teemoihin.



7. Menneet tapahtumat

7.1. Juhlan jälkeen tulee juhlaa -sitsit, Boombox, 24.11.

Palautetta saatu 5 kappaletta, tapahtumasta tykättiin.

Toivottiin, että Pedago tarjoaisi jatkossa opm-sitseille muovimukeja. Rankkuja ei oltu

koettu nöyryyttävinä ja pizzat olivat hyvät. Koettiin tapahtuman sisältäneen sopivassa

suhteessa laulua ja ohjelmaa.

Talousvastaava Atte Urama maksoi pitsat suoraan Pedagon kortilla.

Tapahtumasta jäätiin voitolle muutamalla eurolla.

7.2. AVEKKI-koulutus, Norssi, 25.-26.11.

13 osallistujaa Pedagosta. Osallistujia yhteensä 15, kun otettiin Varkaat mukaan.

Pääosin hyvää palautetta. Käytiin jo koulutuksen aikana läpi palautteita koskien

esimerkiksi kurssin yleistä ilmapiiriä ja kouluttajan kielenkäyttöä.

Koulutus maksoi 660 € ilman eväitä, ne lisätään hintaan.

Yhteistyö myös jatkossa kiinnosti sekä kouluttajaa että opiskelijoita. Mietitään jatkoa

ja katsotaan myös muita kouluttajia. Osa osallistujista koki kouluttajan puheen ja

käytöksen häiritsevänä. Kouluttajan oma erityispedagoginen tausta näkyi

koulutuksessa vahvasti, jota ei koettu luokanopettajille täysin relevanttina.

7.3. Kirjakerho, Alkulähde, 30.11.

Kuusi osallistujaa, oli tosi mukavaa. Seuraava kerta on 18.1. Alkulähteellä.



Palautekyselylomake jaettu kirjakerhon jäsenille. Tähän mennessä tullut yksi palaute,

jossa kehuttiin ilmapiiriä sekä helppoutta osallistua tapahtumaan myös yksin. Saatiin

myös hyviä kehitysideoita, joita pyritään toteuttamaan.

7.4. Karaokeilta, Freetime, 1.12.

Vähemmän osallistujia kun toivottiin, silti ihan onnistunut tapahtuma.

Palautetta saatu 4 kappaletta. Tapahtumasta tykättiin, mutta osallistujien vähyys

mainittiin myös palautteessa.

7.5. Joulukuun hengailuilta, Alkulähde, 5.12.

Noin 10 osallistujaa. Koristeltiin pipareita ja askarreltiin joulukortteja.

Palautelomakkeeseen ei ole tullut vastauksia.

7.6. Ruusupuiston joululaulajaiset, Ruusupuiston portaat, 7.12.

Osallistujia noin 60. Oltaisiin toivottu paikalle enemmän OKL:n henkilökuntaa.

Kaikki glögi meni nopeasti, pipareita jäi jonkin verran. Tarjoiltavat maksoivat

yhteensä 240 €.

JYYn avustus (300 €) menee esiintyjille, jotka ovat OKL:n omia opiskelijoita.

Järjestettiin myös joulupuukeräys. Lahjoja saatiin kerättyä kaksi kappaletta.

7.7. Fuksien pikkujoulut, Tilia, 7.12.

Tutoreiden ja fuksien välinen tapahtuma, joten hallitus ei ollut paikalla. Noin 40

osallistujaa.



Palautelomakkeeseen saatu yksi palaute, joka on antanut tapahtumalle arvosanaksi

kakkosen. Oltaisiin kaivattu enemmän ryhmässä tekemistä ja tarjottiin myös

kehitysideoita koskien ohjelmaa.

Puskaradion kautta tullut positiivista palautetta, tunnelmaa kuvattu rauhalliseksi.

7.8. Tilintyhjentäjäiset, Aalto-sali, 8.12.

Loppuunmyyty. Myytiin 200 lippua, joista 184 käytettiin Kide.appin perusteella.

Laskuja lähetetty suoraan taloussähköpostiin. Juhlat kustansivat alle 6 500 € eli

pysyttiin budjetissa.

Palautetta saatu 20 kappaletta. Enemmistö antoi tapahtumalle arvosanaksi nelosen tai

vitosen. Kolmosia ja ykkösiä oli tullut pari kappaletta.

Drinkkibaaria, ruokaa ja tilaa kehuttiin. Konsepti sai ruusuja ja risuja, osa olisi

kaivannut jotain ohjattua ohjelmaa.

8. Yhdenvertaisuus

Tammikuun alussa tämän kauden yhdenvertaisuuvastaavat päivittävät nettisivut

vastaamaan uutta yhdenvertaisuusohjelmaa ja sen sisältöjä.

Askarrellaan lisää turvislappuja, jotta jokaisella hallituslaisella ja tutorilla olisi oma

turvislappu.

9. Yhteistyö

Yhteistyökumppaneille lähetetään hyvän joulun toivotukset ja kiitokset kuluneesta

vuodesta sekä välitetään seuraavan vuoden yritysyhteistyövastaavat yhteystiedot.

Joulumuistamiselle tehty Canvaan valmis kuva, jonka voi liittää

yhteistyökumppaneille lähetettävään viestiin nimellä Joulumuistaminen.



9.1. Vaatetilaus

Vaatetilauspaketti ei ole vielä saapunut. Aika-arvion mukaan tuotteiden pitäisi saapua

kokousta seuraavalla viikolla.

Kysellään kokouksen jälkeen uutta väliaikatietoa vaatetilauksen etenemisestä, mutta

ei järjestetä enää vaatteiden jakoa tämän vuoden puolella.

10. Ympäristö

Ei kummempia.

11. Alumnitoiminta

Ei kummempia.

12. Edunvalvonta

Kokousta seuraavana päivänä 13.12. opintoasiatoimikunnan kokous Teamsissa.

Keskiviikkona 13.12. myös kehy-aamupala Ruusupuistolla.

12.1. Syksyn jäsenkysely

Jäsenkyselyyn on saatu tähän mennessä 12 vastausta. Tavoitettiin vain 1.,2. ja

3.-vuosikurssilaisia.

Syyskokous ja tutorvalinnat puhututtaneet. Mietitty esimerkiksi subjektiivisen

kokemuksen vaikutusta valintoihin.

Toivottiin tapahtumakirjon laajentamista etenkin liikuntatapahtumien suhteen.



Turvahenkilöistä saatiin pelkkää positiivista palautetta. Turvahenkilön toiminta ja

ohjeistukset mietityttivät osaa vastanneista. Turvahenkilön esittäytymistä tulee miettiä

uudestaan ja tehdä aiheesta myös uusi Instagram-postaus.

13. Hupi

Vujutiimin karonkka pidetty Sohwissa 5.12.

Heidi’sin kanssa sovittu tapahtuma (Minigames-ilta) siirrettiin tältä vuodelta

tammikuulle 25.1. Valmis konsepti, johon tulevan vuoden tapahtumavastaavien on

helppoa tarttua.

Heidi’sin pikkujoulut hallitukselle järjestetään tämän viikon perjantaina.

14. Kansainvälisyys

Ei kummempia.

15. Kulttuuri

Ei kummempia.

16. Liikunta

Liikuntavuoron kamat Kasvistolla.

17. SOOL

Uusi hallitus ilmoitetaan SOOLille.

SOOLin viimeiset ajankohtaiset asiat tälle vuodelle on julkaistu Pedagon nettisivujen

Ajankohtaista-osiossa.



18. Talous

Tilin saldo: 9 255,53 €

Jäsenmäärä: 360

Jäseniä on tullut kymmenen lisää viime kokouksen jälkeen. Toiseksi eniten sitten

vuoden 2018 jälkeen.

Taloustiimin terkut: Merkkimyynti laitettu talvitauolle! Palataan ensi vuonna.

Maksettuja summia:

Latsa Ky 29.11.

660,00 €

Avekkikoulutus

Stimulus ry 7.12.

12,00 €

Osallistuminen merkkimarkkinoille

PRH 8.12.

100,00 €

Patentti- ja rekisterihallinto

Liisa Lempinen 10.12.

525,00 €

Hallitusmökki 2023

HEF Group 12.12.

296,88 €

Haalarimerkkimaksu

OHJELMATOIMISTO ITÄPUU AVOIN YHTIÖ 12.12.

558,00 €



Äänentoistolaitteet ja valot tilintyhjentäjäisiin

Tuuli Vuorentausta

10,00 €

Jäsenmaksun palautus

Kulukorvaukset:

Inka Perokorpi 23.11.

202,72 €

Korttimaksut:

Tokmanni 25.11.

14,97 €

Sitsikoristeita

Alko 25.11.

10,49 €

Sitsien rankkupullo

Partyland 25.11.

23,80 €

Sitsikoristeita

Lidl 25.11.

0,99 €

Sitsikoristeita

Pizzeria Hurtti 28.11.

293,08 €

Sitsien ruoka

Tokmanni 1.12.



9,98 €

Pallot liikuntavuorolle

Hollywood Bowling 1.12.

126,00 €

Uuden hallituksen ryhmäytyminen

Normal 9.12.

13,40 €

Tilintyhjentäjäiset

Partyland 9.12.

3,95 €

Tilintyhjentäjäiset

Puuilo 9.12.

34,39 €

Tilintyhjentäjäiset

Alko 9.12.

329,13 €

Tilintyhjentäjäiset

18.1. JYY:n toiminta-avustus

Pisteet: 132

Maksimipistemäärä: 191

Avustuksen määrä: 277,98 €

19. Tutor

Syksyn tutorkysely jaettu fukseille. Tähän mennessä saatu 16 vastausta.

20. Viestintä



Pedagon viestintäkanaviin laitetaan hyvän joulun toivotus.

Muistuteltiin siivoamaan Pedagon Driveä 14.1. mennessä. Tällöin Driven salasana

vaihdetaan ja oikeudet siirtyvät uudelle hallitukselle.

21. META

Pohdittiin vuosikurssin -21 fuksimökin tilannetta. Mökkiä yritetty järjestää monesti,

mutta se ei ole oikein ottanut tuulta alleen. Vuoden -21 hallitus ei ota asiasta

vetovastuuta.

Merkkimyynti on joulutauolla ja haalarimerkit on siirretty ensi vuoden

talousvastaavalle Atte Uramalle.

Kunniamerkit / tunnustukset sekä kriisiviestintäsuunnitelma käsitellään seuraavassa

kokouksessa.

Kokouskuulumiset: Emma Kola

Hallitusmerkit olivat saapuneet ja ne jaettiin kokouksen päätteeksi. Puheenjohtaja Tiia

Hallamaa jakoi myös kaikille hallituslaisille joululahjana Pedago-tontut.

Hallitus suuntaa kokouksen jälkeen virkistäytymään ja syömään Revoon.

22. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 11.1.2023 klo 17.00.

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa päätti kokouksen klo 16.00.

Jyväskylässä 12.12.2022



Tiia Hallamaa Siru Kirkelä

Puheenjohtaja Sihteeri

Emma Kola Atte Urama

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


